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dr. Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §. alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr.
Réthelyi Miklós az egészségügyért felelős Nemzeti Erőforrás Miniszter Úrhoz:

„Hol számíthatunk intézménybezárásra?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az államosított fővárosi kórházak közül több is áldozatul esik majd az átalakításnak . Több

kórházban már tényként beszélnek a dolgozók arról, hogy hamarosan az intézmény

osztályainak nagy részét máshova helyezik át, vagy összevonják .

Noha a szaktárca képvisel ői következetesen tagadja a kórházbezárásokat, azt azonba n

elismeri, hogy az egészségügyi struktúra átalakítása érdeksérelmekkel, és bizony áldozatokka l

is jár. Ezt az e?átási kínálat átcsoportosításával, racionalizálásával magyarázzák, az egyes

intézményekre váró "funkcióváltásokról" azonban nem igen árul el részleteket .

A napokban kiadott közleményb ő l az derül ki, hogy a szaktárca már tavaly tavasz óta tudja ,

országszerte m el .) ek azok a kórházak, amelyektől azt a bizonyos áldozatot követelik majd .



Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat !

• Nyilatkozzon róla, hogy Borsod-Abaúj-Zemplén megyében melyik kórházak esne k
áldozatul?

• Mekkora létszámleépítésre lehet számítani Borsod-Abaúj-Zemplén megyében ?
• Hogyan fogják ellátni a fekvőbeteg ellátást Borsod-Abaúj-Zemplén megyében?
• Mikor lepnek hatályba ezek az intézkedések Borsod-Abaúj-Zemplén megyében ?
• A betegek, a közvélemény mikor és hogyan értesülnek a változásokról, az új beutalás i

rendrő l Borsod-Abaúj-Zemplén megyében?
• Miután feltehet ően Borsod-Abaúj-Zemplén megyében adott szakellátási profi l

távolabb kerül a beteg lakóhelyétő l, pl . a megyeszékhelyre kell utazni, felkészültek-e a
növekv útiklltség térítési igények kielégítésére ?

• Az akti \ kórházi funkció megszűnésével Borsod-Abaúj-Zemplén megyében hogyan
erősítik meg a sürg ősségi ellátást, a mentőszolgálatot ?

Az egyes miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezet ő államtitkár feladat- és
hatáskörérő l szóló 212/2010 . (VII . 1 .) Korm. rendelet 41 . § d) pontja alapján Ön felel az
egészségügyér! . ezé' t kérdésem megválaszolása az Ön feladatkörébe tartozik .

Budapest, 2012. február `-.
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